



## CHAPITRE 231

### LOI PROHIBANT CERTAINES EXHIBITIONS PUBLIQUES

Titre  
abrégé.

**1.** La présente loi peut être citée sous le titre de *Loi des exhibitions publiques*. S. R. 1925, c. 175, a. 1.

Exhibi-  
tion de  
monstres,  
etc.

**2.** Toute exhibition publique de monstres, d'idiots ou d'autres personnes imbéciles ou difformes, tendant à compromettre la sûreté ou la morale publique, peut être prohibée par les conseils locaux dans la province; toute personne contrevenant à toute telle prohibition est passible d'une amende de quarante dollars, recouvrable avec dépens, à la poursuite de la corporation municipale qu'il appartient, par action ou procédure civile, pour son propre bénéfice, devant tout tribunal ayant juridiction jusqu'au montant ci-dessus, sur le témoignage d'un témoin digne de foi. S. R. 1925, c. 175, a. 2.

Amende.

## CHAPTER 231

### AN ACT TO PROHIBIT CERTAIN PUBLIC EXHIBITIONS

**1.** This act may be cited as the *Public Exhibition Act*. R. S. 1925, c. 175, s. 1. Short title.

**2.** All public exhibitions of monsters, idiots or other imbecile or deformed persons, tending to endanger public safety or morality, may be prohibited by local councils in the Province; and any person contravening any such prohibition shall be liable to a fine of forty dollars, recoverable Fine. with costs at the suit of the proper municipal corporation, by civil action or proceeding, for its own benefit, before any court having jurisdiction to the above amount, upon the evidence of a credible witness. R. S. 1925, c. 175, s. 2. Exhibitions of  
monsters  
etc.